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Protokoll - Styrelsesammanträde 
med Tomelilla Golfklubb 
måndagen den 8 januari 2024, kl 18.00-20.30 i Klubblokalen 
 

  
   

  
Närvarande: Kenth Bergström, ordförande 

Henrik Jönsson  
Lisa Jönsson      
Ylva Ekesiöö-Lyppert 
Herman Andersson, adjungerad fr Juniorkommittén 

  Kristian Hägglund, bolagets representant 
Ulla-Stina Lindberg, vid protokollet 

 
Ej närvarande: Siv Jensen  

Albin Henriksson 
Thomas Lindberg  
Marie de la Motte 
Tome Najdovski                                                                                                                              

                                                                                                                                                                                                                                                     

 

                                                                              

§ 1 Sammanträdet öppnas 

Kenth Bergström hälsar välkommen och förklarar sammanträdet öppnat. 

 

§ 2 Godkännande av dagordningen 

Styrelsen godkänner framlagt förslag till dagordning. 

 

§ 3 Sekreterare 

Ulla-Stina Lindberg skriver dagens protokoll. 

 

§ 4 Val av personer att justera dagens protokoll 

Styrelsen beslutar välja Kenth Bergström och Lisa Jönsson att justera dagens protokoll. 
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§ 5 Föregående sammanträdesprotokoll 

Styrelsen beslutar lägga föregående protokoll med godkännande till handlingarna. 

 

§ 6 Ekonomi, bidrag och ansökan 

Kassören har skickat resultaträkning, balansräkning, förklaringar kring dessa och 
förslag till budget för 2024. 

Styrelsen beslutar godkänna dessa och lämna dem vidare till årsmötet. 

Styrelsen noterar tacksamt att det inkommit 3 858 kronor från Svenska Spel från 
”Gräsroten”, ett system som medlemmar och andra kan gynna sin klubb/förening när 
man spelar på Svenska Spel. 

Genom SISU har klubben fått bidrag med 15 000 kr till material för nysatsningen 
”Bowls”, som spelas i Paddelhallen. På så sätt har klubben bekostat en matta för detta 
spel. 

 

§ 7 Rapporter från kommittérna och andra rapporter 

a. Seniorkommittén:  Fortsätter sin aktivitet ”puttningsträning” i  
Paddelhallen.  

b. Damkommittén:   Tävlingsprogrammet för 2024 är klart.   
c. Herrkommittén:  Tävlingsprogrammet för 2024 är klart. 
d. Juniorkommittén: Kommittén har haft ett möte där man gick igenom  

vad det innebär att vara med i kommittén. 
e. Medlemskommittén:  Avgående ordförande i kommittén uppmanar  

styrelsen att ta fram ett underlag för kommittén 
som innehåller det styrelsen vill att man arbetar 
med och vilken ambition/målsättning man vill att 
kommittén ska ha framöver. 

f. Tävlingskommittén: Tävlingsprogrammet är i det närmaste klart för  
året. 

 
Under den här punkten diskuterar styrelsen också genomförandet av en 
verksamhetsträff för kommittéerna.   

 
Styrelsen lägger informationen med godkännande till handlingarna och beslutar ta upp 
frågan om medlemskommitténs arbete vid ett kommande sammanträde. 

Styrelsen beslutar också att genomföra en verksamhetskonferens för kommittéerna 
under mars månad och att ordföranden får i uppdrag att kontakta SISU för medverkan 
vid denna för att leda en diskussion kring arbetet i kommittéerna och målsättningen för 
dessa. 

 



3 (4) 
 

 

§ 8 Verksamhet   

Styrelsen diskuterar följande: 

a) Kommunens Fritidscheck.  
Styrelsen beslutar anmäla att klubben deltar i detta och ge Juniorkommittén i 
uppdrag att marknadsföra detta i samarbete med bolaget. 
 

b) Klubben har fått föreningsinfo från Kultur o Fritid, Tomelilla kommun. 
 

c) Socialt bokslut har tagits fram för klubben för år 2023.  
Styrelsen antar bokslutet och lämnar över detsamma till årsmötet. En genomgång 
av bokslutet skall göras på årsmötet. 

 

§ 9 Bolaget informerar 

Kristian informerar: 

 Öppettider:  
Måndagar, tisdagar och fredagar 09:00-14:00.  
Lördagar, söndagar och helgdagar stängt. 
 

 Medlemsantalet har minskat cirka 100 medlemmar på två år. Många väljer att bli 
medlemmar i Happygolfer, Golfstar m flera. Medlemskapet är billigt och i vissa 
ingår Golfamorekortet, som ger halv green fee på ett stort antal banor. Styrelsen 
konstaterar att om alla väljer denna form av medlemskap blir det troligen svårt 
för många klubbar att hålla igång banorna i samma skick som nu. Det kan till 
och med innebära att klubbar försvinner. 
 

 2023 års resultat för bolaget är inte så bra och utifrån detta har styrelsen sagt att 
man minskar antalet timmar för anställd personal i receptionen. Banchefen och 
PROn får fylla upp för detta. Öppettiderna minskas inte. Banskötseln fortlöper i 
nuvarande form. 
 

 Betalsystemet i maskinen för rangebollar byts. Det kommer att innebära att man 
kan köpa olika antal bollar mm. 

 

§ 10  Övriga frågor 

Styrelsen diskuterar följande: 

 Årsmötet genomförs den 22 februari 2024, klockan 19.00 
Kenth efterlyser någon som kan vara ordförande vid mötet. 
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 Ulla-Stina har framfört att hon önskar bli befriad från att vara ansvarig för 
bidragen. Frågan tas upp igen på nästa sammanträde då den nya styrelsen 
samlas. 

 Henrik informerar om inköpen av ny pokal och nya medaljer för 
Kommunmästerskapet. 

 

 

§ 11 Sammanträdet avslutas 

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar sammanträdet avslutat. 

 

Dag som ovan 

Vid protokollet    

 

 

Ulla-Christina Lindberg    
Sekreterare     
 

 

Justeras: 

 

 

Kenth Bergström    Lisa Jönsson  
Ordförande        


